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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite `ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine
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22. јануара 2024.

На конститутивној седници 
нове Скупштине Града Проку
пља верификовани су манда
ти одборника и за председника 
Скупштине у новом сазиву, тај
ним гласањем са 40 гласова за, од 
присутних 51 одборника, изабран 
Дејан Лазић који је ову функцију 
обављао и у прошлом сазиву.

Седницом је председавао нај
старији одборник Милосав Пе
тровић, а помагали су му, као нај
млађи одборници у новом сазиву 
Скупштине, Марија Ђурковић и 
Александар Шљивић.

Извештај о резултатима ло
калкних избора за прокупачку 
Скупштину поднео је председ
ник Градске изборне комисије 
Никола Копривица, који је ре
као да је на изборе 17. децембра 
2023. године изашло укупно 
21.812 гласача и да су они најви

ше гласова дали листи Српске 
напредне странке (СНС) „Алек
сандар Вучић –Прокупље не сме 
да стране“, која је на основу тога 
од укупно 55 добила 35 места у 
локалном парламенту. Такође је 
рекао да је друга по броју гла

сова и освојених мандата листа 
„Србија против насиља“ која је 
добила 10 одборничких места, 
а да је Социјалистичкој парти
ји Србије (СПС) односно листи 
„Ивица Дачић премијер Србије“ 
припало пет одборничких места, 

„Заветницима“ три и коалицији 
„Нада“ два одборничка мандата.

У даљем току прве седнице у 
новом сазиву, такође тајним гла
сањем за заменика председника 
Скупштине изабран је Ивица 
Спасић. Нови секретар Скуп
штине града Прокупља биће 
Тања Ђорђевић, а њен заменик 
Драган Вуксановић.

Како је речено нова седница 
Скупштине Града Прокупља оче
кује се врло брзо и како је истак
нуто на њој ће бити изабрани 
нови градоначелник и заменик 
градоначелника Града Прокупља 
као и чланови Градског већа Града 
Прокупља.

Донето је и решење о престан
ку мандата Привременом органу 
Града Прокупља у делу који се 
односи на обављање текућих по
слова из надлежности Скупшти
не Града Прокупља.

М.М.

Конституисана Скупштина Града Прокупšа 

За председника Скупштине поново изабран 
Дејан Лазић

15. јануара 2024.

Министар Един Ђерлек, заду
жен за равномерни регионални 
развој и председник Привреме
ног органа Града Прокупља Ми
лан Аранђеловић, отворили су 
новоизграђено дечије игралиште 
у Малој Плани.

За овај пројекат кабинет ми
нистра је издвојио око 4 мили
она динара, док је Град Проку
пље учествовао са износом од 
2.100.000,00 динара.

– Изузетно пријатно сам из
ненађен овако лепим дочеком, 
децом у народним ношњама, 
програмом који су припремили 
за овај важан дан. То показује 
колико је велики значај и вред
ност овог што смо урадили за ову 
малу сеоску средину. Ово дечије 
игралиште, о којем смо пре пар 
месеци почели да разговарамо, 
сада је на парцели где није било 
ничега, прелепо, са новим моби
лијарем и играчкама, са подлогом 
која је специјално постављена за 
безбедну дечију игру, казао је ми
нистар Ђерлек.

Како истиче, у Топлички округ, 
се доста улаже. У Куршумлији на 
комуналној инфраструктури, у 

Блацу на путној, а овде, у Проку
пљу на социјалној инфраструкту
ри, што је по речима министра, 
веома важно.

– Посебно је важно када су у 
питању сеоске средине, јер нам је 
циљ да поспешимо развој наших 
села, да нам људи не одлазе у ур
бане центре. Не желимо да се овде 
зауставимо, желимо да још више 
улажемо у Топлички округ, да уна
предимо развој овога краја, јер 
села су важнија од градова када 
је у питању демографија и попра
вљање негативног демографског 

тренда, наглашава Ђерлек и до
даје да су и данашњи разговори 
са председником Привременог 
органа Града Прокупља Мила
ном Аранђеловићем били у циљу 
инфраструктурног развоја града.

Председник Привременог орга
на Града Прокупља Милан Аран
ђеловић је овом приликом изра
зио захвалност министру Едину 
Ђерлеку и кабинету министра за 
равномерни регионални развој, 
што су у низу пројеката препо
знали значај изградње дечијег 
игралишта у Малој Плани.

– Желим да се захвалим мини
стру на данашњој посети и ка
бинету министра за равномеран 
регионални развој што су у низу 
пројеката препознали значај Града 
Прокупља и изградњу овог малог 
игралишта у Малој Плани. Оно 
што као град планирамо да ула
жемо у сарадњи с овим, али и са 
другим министарствима и Владом 
Републике Србије, то је да свако 
село где има пуно деце, добије 
овакво игралиште. Потрудили смо 
се да деца до њега дођу безбедно 
постављањем успоривача саобра
ћаја, светлосном сигнализацијом, 
као и да се безбедно играју, јер ово 
је дечије игралиште изграђено по 
савременим стандардима. Надам 
се да ћемо испунити жеље сваког 
детета које живи на селу, да има 
простор за игру, одрастање и дру
ге услове као и деца у градским 
срединама, казао је Аранђеловић 
и најавио ускоро ново игралиште 
у Доњој Трнави, али и у другим 
прокупачким селима.

Свечаност поводом отвара
ња дечијег игралишта улепшали 
су фолклористи из Мале Плане, 
најмлађа група  КУД ,,Топлица“, 
сплетом игара из Груже.

 Љ.М.

Кабинет министра Едина �ерлека, задуженог за равномерни регионални развоj подржао проjекте Града Прокупšа

Отворено ново дечије игралиште у Малој Плани
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite ̀ ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine

ZZZZaaaa    uuuurrrreeee||||eeeewwwweeee    ppppaaaarrrrkkkkaaaa    kkkkoooodddd    DDDDoooommmmaaaa    ssssttttaaaarrrriiiihhhh

19. јануара 2024.

Деветнаестогодишњи Лука 
Минић први је допливао до „Ча
сног крста“ у Богојављенској 
трци која је одржана на реци То
плици код Грчког млина у част 
великог правопславног и хри
шћанског празника.

Ове године по лепом, сунчаном 
и за ово доба године изузетно 
топлом времену за „Часни крст“ 
пливало је, чини се никад више 
учесника, 55 Прокупчана међу 
којима и један петогодишњи де
чак Ристић Душан најмлађи уче
сник трке до сада.

Победник, који се окитио ло
вориком од цвећа и поклонима, 
златним крстом, дар Удружења 
„Бог се јави“, вредним ручним са
том, дар Града Прокупља и ико
ном, дар прокупачке цркве, био је 
пресрећан док је у рукама држао 
„Часни крст“ до кога се, према 
његовим речима тешко стиже.

– Осећај је предиван, не могу 
да вам опишем како се осећам и 
сваки прави мушкарац треба да се 
пријави и да плива у овој величан
ственој трци. Било је јако тешко 
победити јер је учествовало много 
добрих пливача, младих људи, а и 
вода је била изузетно хладна, казао 
је Лука након уручења награда.

Луки свршеном ученику Тех
ничке школе у Прокупљу ово је 
други пут како плива за „Часни 
крст“ и како се показало овог 
пута је било и јако успешно.

– Дуго се припремам да осво
јим ово величанствено признање. 

Још кад сам био дете маштао сам 
да пливам у овој за мене најлеп

шој трци али сам чекао да поста
нем пунолетан, пошто малолетни 
нису могли званично да се при
јаве у цркви „Свети Прокопије“, 
казао је Лука Минић, видно уз
буђен након што је у јакој конку
ренцији успео први да доплива 
до „Часног крста“.

Међу више од педесет плива
ча, готово дупло више од броја 
који се пријавио у цркви за Бо
гојављенско пливање, био је и 
шездесетосмогодишњи Љубиша 
Пауновић – Жмига, најстарији 
пливач данас и може се рећи ве
теран у овој активности, који у 
трци учествује од како је почело 
организовано пливање за „Часни 
крст“ у Прокупљу.

Пливачи, за које се са правом 
може рећи да су сви морални по
бедници данашњег Богојављен
ског пливања, награђени су за 
сећање на данашњи дан, пригод
ним медаљама и мајицама које 
су обезбедили организатори из 
Удружења „Бог се јави“.

По лепом времену манифеста
цију пливања за „Часни крст“ ко
јим се испољава највећа човекова 
вера и љубав према Богу, пратио 
је велики број Прокупчана.

Да све протекне у најбољем 
реду потрудили су се организа
тори ове традиционалне мани
фестације Град Прокупље, црква 
„Свети Прокопије„ и Удружење 
„Бог се јави“.

М.М.

3. јануара 2024.

У Прокупљу је прва беба ро
ђена четири сата након доласка 
Нове 2024. године. Прворођена 
беба у Новој години је дечак, 
рођен са 3,4 кг, дужине 57 цм и 
четврто је мушко дете породице 
која је настањена у Житном По
току. Мајка и беба су у веома до
бром здравственом стању.

Породилиште Опште болнице 
„Др Алекса Савић“ посетила је 
члан Привременог органа Града 
Прокупља Ана Радојевић Лазић 
и том приликом испред локалне 
самоуправе, уручила новчану на
граду мајци прворођене бебе.

– Град Прокупље и ове, као и 
претходних година, додељује по
клон честитку прворођеној беби 
у Новој години. Ове године из
двојено је 60.000 динара за ту на
мену, казала је Радојевић Лазић и 
испред Града Прокупља честита
ла рођење четвртог мушког дете
та срећним родитељима.

Др Ивица Младеновић, педи
јатар неонатолог је истакао да је 
први порођај у овој години про
текао у најбољем реду, као и да су 
мајка и беба одличног здравстве
ног стања. Како истиче до 3. јану
ара у прокупачком породилишту 
рођено је укупно шест беба, пет 
дечака и једна девојчица.     Љ.М.

A К Т У Е Л Н О

Први до Часног крста допливао 
деветнаестогодишњи Лука Минић

Град Прокупље новчано даривао прворођену бебу 
у Новој години

У Прокупšу традиционално организовано Богоjавšенско пливаœе на реци Топлици 

Лепа традициjа 
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite `ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine
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A K T У Е Л Н О

14. јануара 2024.

Уз добру забаву, музику и 
спектакуларни ватромет Прокуп
чани су традиционално на „Тргу 
Топличких јунака“ у центру гра да 
дочекали Нову годину по јули
јанском календару.

Ни изузетно хладно време са 
температурама неколико степе
ни испод нуле није спречило 
неколико хиљада, углавном мла
дих Прокупчана, да се окупе у 
центру града и у великом друштву 
уз музику и песму дочекају Нову 
2024. годину по јулијанском ка
лендару.

У организацији Града Прокупља 
и установа културе, за добро рас
по ложење били су задужени 
почев од 20.30 сати па све до 
пос ле поноћи „DJ Lukovski“ који 
је загревао публику до наступа 

музичке групе „Ин Виво“, а након 
њих, на велико одушевљење 
ом  ла дине популарна естрадна 

певачица Маја Беровић која је 
на готово двочасовном концерту 
забављала публику изводећи своје 

хитове као и песме популарних 
других  српских извођача.

Беровићкин наступ наишао је 
на јако добар пријем прокупачке 
младе публике која је знала 
напамет речи њених хитова, 
тако да су са извиђачем певали у 
хору што је посебно одушевило 
Беровићеву, која је након дочека 
у Прокупљу своје одушевљење 
поделила и на свом инстрагам 
налогу уз речи захвалности.

Као и ранијих година тачно 
у поноћ небо над Прокупљем 
обасјао је спектакуларни ватро мет.

Све у свему и већ традиционал
но, било је то једно добро орга
низовано и јако лепо замишљено 
и одрађено забавно вече које је 
окупило много младих на једном 
месту уз тако леп повод – дочек  
„Православне Нове Године“.        

 М.М.

У Прокупšу дечекана и Нова година по jулиjанском календару

Музика и ватромет за срећу у наступајућој 2024. г.

16. децембра 2023.

Међународни дан волонтера, 
завршен је концертом на Тргу 
Топличких јунака у центру Про
купља, када су за младе наступили 
репери Корона и Римски и пе
вачица Зера.

Концерт је трајао нешто више од 
три сата, а са извођачима певало је 
и ђускало близу 3000 младих, али 
и старијих грађана Прокупља и 
Топлице.

Концерт су организовали во
лонтери и Град Прокупље.

– Честитам волонтерима и 
омладини Прокупља на величан
ственом концерту који је окупио 
највише младих људи у Прокупљу 
икада, рекао је доскорашњи гра
доначелник Прокупља а сада 
председник Привременог органа 
Милан Аранђеловић и додао да је 

локална самоуправа увек ту за ове 
младе људе, као што су и они ту 
за Град и грађане. Јер на младима 
свет остаје.

Дан волонтера смо искористити 
да се дружимо и забавимо, али 
и да сумирамо резултате до са
дашњих активности. Били смо 
ту у време короне, када смо по
магали у дезинфекцији одре ђених 
локација, а пре свега смо били 
ту за наше најстарије сугра ђане, 
кажу волонтери.

– Што се тиче Међународног 
дана волонтера, имали смо низ 
активности које су се завршиле 
концертом у центру града. Изво
ђаче смо бирали путем анкете, а 
онда и прикупљали потписе да 
нам локална самоуправа изађе у 
сусрет и помогне да обележимо 
наш Дан и организујемо концерт. 
Прикупљено је преко 100 потписа 

младих који су предати Граду, а 
највише интересовања је било 
за репере познате као Корона и 
Римски и певачицу Зеру. Овом 

приликом се захваљујемо Граду 
Прокупљу што је увек ту за нас, 
кажу волонтери.

6. јануара 2024. 

У сусрет најрадоснијем хриш
ћанском празнику, Божићу, паље
њем бадњака, ломљењем чеснице 
и вечерњом службом у цркви 
Све ти Прокопије, прослављено је 
Бадње вече.

Сваке године велики број гра
ђана Прокупља са радошћу при
суствује традиционалним оби
чајима, у чијем срцу је паљење 
бадњака, чин који симболизује 
светлост и топлину и окупља људе 
у молитви за мир, љубав, здравље 
и светлу будућност.

Старешина цркве „Свети Про 
копије“, протојереј Никола Илић, 
окупљеним грађанима је честитао 
најрадоснији хриш ћански празник 
и изразио задо вољство због 
присуства великог броја верника, 
јер, како каже, је  дино што може 
да нас сложи, умножи и обожи је 
наша црква, вера и молитва.

Град Прокупље, као и сваке го
дине, обезбедио је ватромет који 
је улепшао божићне свечаности, а 
традиционално, грађани су могли 
да се послуже чајем и грејаном 
ракијом коју је обезбедила фирма 
„Прокупац“.                              Љ.М.

У организациjи волонтера и Града Прокупšа

Бадœе вече у Прокупšу

Корона, Римски и Зера одушевили младе у Прокупљу

Свечано и традиционално
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite ̀ ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine

ZZZZaaaa    uuuurrrreeee||||eeeewwwweeee    ppppaaaarrrrkkkkaaaa    kkkkoooodddd    DDDDoooommmmaaaa    ssssttttaaaarrrriiiihhhh
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4. децембра 2023.

Амбасада Републике Пољске, 
донирала је прокупачком Дому 
здравља дигитални логопедски 
сет, у оквиру реализације Про
гра ма пољске развојне сарадње.

Амбасадор Пољске у Србији, 
Рафал Перл, посетио је Град 
Про  купље и том приликом Дому 
здра вља предао на коришћење 
ову вредну донацију.

– Драго ми је што сам данас 
у Прокупљу једним лепим по
водом и што могу да вас обра
дујем донацијом коју је обез
бедила Амбасада Пољске у 
ок виру пројекта развојне помо
ћи. Дому здравља уручили смо 
дигитални логопедски сет чија је 
вредност 4.000 евра и ово је осми 
по реду пројекат који реализујемо 
у овој години у Србији. Желим 
да изразим задовољство због 
реализације овог пројекта и да 
истакнем да је град Прокупље 

један од девет градова где смо 
остварили успешну сарадњу, казао 
је амбасадор Пољске Рафал Перл.

Директорка Дома здравља, 
пе дијатар др Верица Бојичић 
Илић, казала је да им ова дона
ција много значи, јер овакав апа
рат Дому здравља итекако не

достаје. Захвалила се Амбасади 
Пољске на вредном поклону који 
ће омогућити решавање го вор них 
проблема деце, не само Прокупља, 
већ и целог топличког краја.

– Обзиром да је све већи број 
поремећаја говора код де це, 
аномалија у говорном или пси

хичком развоју, овај апа рат је од 
изузетног значаја јер има велике 
могућности. То зна чи да у великом 
проценту мо же успешно да реши 
такве по ремећаје код деце, али 
и код одраслих где су мождани 
удари оставили последице у 
говору, казала је Бојичић Илић и 
додала да је у току обука на раду 
са овим апаратом и упознавање 
свих његових функција.

Испред Града Прокупља Анекс 
уговора са Амбасадором Пољске 
потписала је члан Привременог 
органа, Ана Радојевић Лазић.

– Желим да се захвалим Ам
ба сади Пољске и њеним пред
ставницима који су нам дони
рали овај вредан логопедски 
апа рат намењен потребама До
ма здравља и изразила наду да 
ће још вредних пројеката би ти 
реализовано захваљујући помоћи 
Амбасаде Републике Пољске, 
рекла је Радојевић Ла зић.

Љ.М. 

15. децембра 2023.

Набавком млечних витрина за 
опремање Нове зелене пијаце у 
Прокупљу, завршена је и трећа 
фаза овог великог пројекта, за 
који је из градског буџета из
двојено око 20 милиона динара, 
док је Република Србија за ту 
намену определила више од 300 
милиона динара.

Четири витрине коштале су 
764.640,00 динара без ПДВа, 
постављене су у делу где се про
дају млечни производи, што ће 
продавцима омогућити мак си 
мално хигијенске услове за сме
штај својих производа, док ће 

купци бити потпуно сигурни да 
купују безбедне и по највишим 
ста  н дардима чуване млечне про
изводе.

Иначе, Зелена пијаца прости ре 
се на површини од 2.860 квадрата 
са 126 тезги, 14 ло ка ла, 3 магацина, 
2 јавна тоа ле та и једним за особе 
са инвалидитетом, управном 
згра дом и просторијом у којој је 
смештено обезбеђење.

Завршетком радова на рекон
струкцији прилаза мосту који 
повезује околна насеља, цео овај 
трговински комплекс биће место 
где грађани могу да набаве све 
што им је потребно на једном ме
сту.                                             Љ.М.

12. децембра 2023.

На подручју Прокупља ове 
године девет кућа са окућницом 
додељено је новим станарима, 
захваљујући Министарству за 
бригу о селу које је одобрило 
средства за њихову куповину, 
као и локалној самоуправи која је 
помогла реализацију овог пројекта.

Сеоске куће са окућницом у 
прокупачким селима Микуловац, 
Меровац, Доња Коњуша, Ћуко

вац, Плочник, Доња Речица, Ма
ла Плана, Мађаре и Белољин, 
добиле су нове власнике, који 
имају могућност да на сеоском 
подручју живе и раде, заснују 
своје породице и тако помогну 
оживљавање наших села.

Овај пројекат финансира Ми
ни старство за бригу о селу, са 
којим локална самоуправа оства
рује веома успешну сарадњу и 
захваљујући томе ове године 
пот писано је девет уговора о до

де ли бесповратних средстава за 
куповину кућа.

– Задовољство ми је што је чак 
девет захтева за овај вид помоћи 
државе успешно реализовано у 
овој години и надам се да ћемо 
и у наредној години имати при
лику да још више младих, заи
нтересованих за живот на селу, 
добије кућу са окућницом.

Нови конкурс ће бити расписан 
у фебруару, тако да сви који же
ле да искористе погодности над

лежног министартсва, могу до 
тада да пронађу кућу која им 
одговара, уколико испуњавају 
услове конкурса, казао је испред 
локалне самоуправе Прокупље, 
координатор пројекта, Дејан 
Тонић.

Како је један од услова за ку
по вину куће њена легализа ци
ја, до новог конкурса се не ле  га 
лизовани објекти могу оза  ко
нити, како би нашли новог вла сн
ика.                                            Љ.М. 

Донациjа Амбасаде Републике Поšске 

Набавšене млечне витрине 

Министарство за бригу о селу

Дом здравља добио дигитални логопедски сет

Нова пијаца комплетно опремљена

Куће са окућницом у 2023. г. добило девет породица
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite `ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine

ZZZZaaaa    uuuurrrreeee||||eeeewwwweeee    ppppaaaarrrrkkkkaaaa    kkkkoooodddd    DDDDoooommmmaaaa    ssssttttaaaarrrriiiihhhh
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27. децембра 2024.

Комисија за доделу Свето 
савских признања која тради
циона лно на Све тог Саву 
додељује Топлички управни 
округ у са радњи са установама 
културе завршила је рад, а о 
резултатима и томе ко је добио 
ова престижна признања го
ворио је председник комисије и 
начелник Топличког управног 
округа Златан Миљко вић. 

Он је истакао да му припала 
част да саопшти резултате и 
из ?разио посебно задовољство 
што је ове године на конкурс за 
доделу Светосавских награда 
пристигло највише предлога до 
сада. 

– Комисија је једногласно 
донела одл уке а ли морам 
да нагласим да се радило о 
кандидатима из различитих 
свера друштвеног деловања, 
што ми је такође јако драго, 

па смо водили рачуна да сви 
добитници равноправно бу
ду заступљени по сверама а 
и према територијалној за
виснос ти,  односно да све 
општине Топличког округа буду 
заступљене, рекао је Златан 
Миљковић. 

– Доделили смо једну Све
то савску повељу и четири 
захвал нице и то Свето сав
ску повељу смо ове го дине до
делили професору доктору 
Ненаду Арсовићу са Меди
цинског факултета у Бео гра
ду и директору Клинике за 

оториноларингологију Уни
вер зитетског Клиничког цен
тра Србије који је родом из 
То п  личке Мале Плане. Што 
се његове биографије тиче, 
она је импозантна јер се ради 
о врсном стручњаку, светски 
признатом научном раднику 
који је увео иновације у хи рур
шким интервенвијама у ото
риноларингологији. Профе
сор Арсовић је члан САНУ и 
борда Европске Академије за 
ото риноларингологију, Борда 
Европске федерације тих наука 
као и признати члан Српског 
лекарског друштва. Објавио је 
више од 60 научних радова који 
су заступљени код нас и широм 
света а уједно је и једини хирург 
у Србији који користи ретку 
оперативну методу при лечењу 
тумора из средње лобањске јаме, 
истакао је Златан Миљковић.

Такође је навео да је један од 
добитника овогодишње Свето

Уручена Светосавска признаœа

Светосавска повеља др Ненаду Арсовићу 
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite ̀ ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine

ZZZZaaaa    uuuurrrreeee||||eeeewwwweeee    ppppaaaarrrrkkkkaaaa    kkkkoooodddd    DDDDoooommmmaaaa    ssssttttaaaarrrriiiihhhh
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савске захвалнице и глумац про
ку пачког позоришта Мирољуб 
Мировић – Фацир који се 50 
година успешно бави глумом и 
културом и један је од оснивача 
прокупачког аматерског позори
шта „Хранислав Драгутиновић“ 
који се током успешне глумачке 
каријере остварио се у бројним 
улогама.

Према Миљковићевим речима 
Светосавску захвалницу је до
био и Немања Радосављевић, 
двадесетогодишњи младић из 
Куршумлије који је јако тале 
нтован хамоникаш и до сада 
је однео победу на више од 20 
музичких такмичења. Освојио је 
прво место у сениорској конку
ренцији на фестивалу Прва хар
моника Србије у Јагодини и при
знање на фестивалу хармонике 
у Соко Бањи што преставља 
круну једне музичке каријере.

Све тосавск у захва лниц у 
до   била је и пијанисткиња из 

Проку пља Марија Тимотијевић 
која је добро позната про
купачкој публици, а и широј 

српској јавности по успешним и 
посеће ним концертима. Марија 
је тре нутно на докторским сту
ди јама на факултету Музичке 

умет но  сти у Београду, а поникла 
је из прокупачке Музичке школе 
„Корнелије Станковић“. Освајач 

је више значајних музичких 
признања код нас и у свету.  

Ове године Светосавска зах
вал ница отишла је и у Жи  то

рађу у руке Милице Андре јев, 
докторанта Природно ма   те 
матичког факултета у Нишу и 
директора школе у Житорађи, 
која се издваја по томе што ве
ома амбициозно научни рад 
при мењује у раду са децом чиме 
оса времењује свој педагошки 
приступ као науци тако и ђа
цима којима омогућава са вре
мено учење. 

Њена највећа заслуга је осни
вање и одржавање Фестивала 
„Без муке до науке“ који је пре
познатљив у Топличком округу 
и шире и на коме учествује 
преко 200 предавача и више од 
2.000 слушалаца. Објавила је 
више научних радова у светски 
часописима.

Награде ће добитницима би ти 
урућчене на Светосавској ака
демији у петак 26. јануара која 
ће се одржати у прокупачком 
Дому културе са почетком 18 
сати.

М.М.
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite `ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine
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Стручœаци Института за повртарство одржали предаваœе на Топличкоj академиjи

У оквиру Омладинских фондова

Одлична прилика за студенте да обогате своје знање 

Подржано 11 пројеката за унапређење 
живота младих

1. децембра 2023.

Пољопривредну школу ,,Радош 
Јовановић Сеља” и Одсек за пољо
привреднопрехрамбене студије 
Топличке академије струковних 
студија посетила је делегација 
Института за повртарство из 
Сме   деревске Паланке која је након 
сусрета са руководством Топличке 
академије, одржала предавања у 
амфитеатру.  Најпре је директор 
Института за повртарство, проф. 
др Ненад Ђурић представио рад 
и планове Института, а затим 
су др Милан Угриновић и др 
Биљана Шевић одржали стручна 
предавања.

Предавањима су присуство
вали студенти Одсека за пољо
привреднопрехрамбене студије, 
ученици Пољопривредне школе 
,,Радош Јовановић Сеља” и учени
ци Средње школе из Блаца.  

Ово је била одлична прилика 
да обогате своја знања из области 
повртарства и чују резултате нај
новијих истраживања Ин сти
тута. На састанцима је дого ворен 
наставак сарадње ових ин сти
туција кроз размену иску става, 
организацију стручних предавања 
и директну помоћ Ин  ститута 
економији Средње пољопривредне 
школе.

М.М.

1. децембра 2023.

У оквиру Омладинских фондо
ва, пројекта који спроводи ГИЗ 
са Министарством туризма и 
омладине, 11 неформалних ом
ла динских група из Прокупља 
потписало је уговоре о фи
нансирању одобрених пројеката.

Сви пројекти који су изабрани 
на конкурсу имају за циљ да 
унапреде живот младих у обла
стима образовања, култ уре, 

спор та, здравља и безбедности. 
Подржан је и велики број про
јеката из сеоских средина и они 
ће имати прилику да у на ред ним 
месецима побољшају услове за 
живот младих у својој заједници, 
кроз реновирање про стора за 
младе, сређивање спор тских те
рена и организовање разних 
кул турних и спортских ма ни
фестација.

Укупна вредност подржаних 
пројекта младих у Прокупљу 

износи 818.820,00 динара и о њима 
су одлучивали млади Прокупчани 
који су чланови Одбора за распи
сивање конкурса и доношење од
лука о финансирању пројеката не
формалних група.

Пројекат Омладински фондови 
реализује се са циљем повећања 
учешћа младих у процесима 
локалног развоја кроз доделу 
бесповратних средстава за реа
лизацију пројеката које сами по
крећу и воде.

Поред Прокупља, у оквиру 
Немачке развојне сарадње ,,Пер
спективе за младе у руралним 
сре динама у Србији“, подржани 
су и омладински пројекти из 
Обре новца, Зајечара, Власотинца 
и Владичиног Хана. У току прет
ходног циклуса подршке, по
држано је укупно 63 пројеката 
младих из ових пет локалних са
моуправа.

Љ.М.

Представници Министарства заштите животне средине одржали jавну расправу у Прокупšу

Парк природе „Радан“ заштићено подручје
15. децембра 2023.

 
У организацији Министарства 

Заштите животне средине Репу
блике Србије, у Прокупљу је 
одржана Јавна расправа о Нацрту 
уредбе о проглашењу и Студији 
заштите Парка природе „Радан“.

Присутне је поздравила шеф 
Одсека за заштићена подручја 
Лидија Стевановић, која је на
гласила да се у Прокупљу одржава 
пета и последња јавна расправа, 
док су претходне одржане у 
Бојнику, Лебану, Медвеђи и Кур
шумлији, као подручјима на ко
јима се налази ово заштићено 
подручје.

– Завод за заштиту природе 
Србије је почетком новембра 
доставио Студију заштите Парка 
природе „Радан“ Министарству 
заштите животне средине, чи
ме је и покренут поступак за
штите. Ово подручје је 2017. 
године Уредбом Владе Репу

блике Србије сврстано у пр ву 
категорију заштићеног под
ручја, од националног и ме ђу
народног значаја, укупне по
вр шине 41.312,72 хектара. У 
ме ђувремену је Завод за заштиту 

природе извршио ревизију по д
ручја и достављањем нове Сту
дије надлежном министарству, 
покренут је поступак ревизије 
заштите овог подручја, са новом 
површином која предвиђа по

већање на 43.512,72 хектара, ка
зала је Стевановић.

У првом делу јавне расправе, 
презентована је Студија заштите 
Парка природе „Радан“,   коју је 
одржала представница Завода 
за заштиту природе, Биљана Кр
стевски.

Парк природе „Радан”, налази 
се на територији општина Кур
шумлија, Бојник, Лебане, Медвеђа 
и града Прокупља. Нацртом уред
бе брдскопланинско подручје 
централног дела јужне Србије, 
између горњих токова реке Коса
нице и Јабланице, чији среди
шњи део простора испуњава пла
нински масив Радана, ставља се 
под заштиту и проглашава заш
тићеним подручјем под именом 
„Радан”, као природно добро ме
ђународног, националног, односно 
изузетног значаја и сврстава се у 
Ι категорију заштите, као Парк 
природе „Радан”.

Љ.М.
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rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite ̀ ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine

ZZZZaaaa    uuuurrrreeee||||eeeewwwweeee    ppppaaaarrrrkkkkaaaa    kkkkoooodddd    DDDDoooommmmaaaa    ssssttttaaaarrrriiiihhhh

О Б Р А З О В А Њ Е

14. децембра 2023.

Поводом новогодишњих и бо
жићних празника Полицијска 
управа у Прокупљу у сарадњи са 
Градом Прокупљем, примила је и 
угостила ученике основних школа 
из прокупачких села Петровац и 
Доња Речица.

У пријатној празничној атмо
сфери школарци су се дружили 
са полицајцима и помогли им да 
оките новогодишњу јелку и украсе 
своје радне просторије.

Том приликом уручени су и 
ново годишњи и божићни паке
тићи, дар Полицијске управе и 
Града Прокупља који су обрадо
вали и развеселили децу.

– Ми традиционално, поводом 
новогодишњих и божићних пра
з  ника пригодним поклонима 
дарујемо децу наших радника али 
ове године нас је јако обрадовало 
то што су основци из школа у 

околини Прокупља изразила же
љу да нас посете и упознају се 
са чуварима реда и мира, рекао 
је начелник Полицијске управе 
Прокупље Ненад Какличанин.

Он је додао да су деца уносећи 
празнично расположење и радост 
у њихове службене просторије 
унела и добар дух новогодишњих 
и божићних празника.

Каличанин се захвалио основ
цима на указаном поверењу и 
паж њи истичући да полиција у 
оквиру својих редовних актив
ности сарађује са директорима 
школа, све у циљу њихове веће 
без бедности.

Такође је нагласио да је и у ра
нијем периоду полиција имала 
превентивни рад са децом, али да у 
последње време поред полицајаца 
који стално дежурају у свим 
школама планирају и активнију 
организацију предавања, трибина, 
интерактивних радионица, а све 

са циљем подизања безбедносне 
културе деце и младих.

Начелник Каличанин је роди
тељима поручио да ће полиција 
све учинити у циљу безбедности 
школске деце и свих грађана, али 
да ради боље њихове заштите и 

родитељи треба више пажње да 
посвете слободним активностима 
њихових најмлађих, нарочито 
да контролишу телефоне и 
друштвене мреже које деца данас 
масовно користе.

М.М.

20. децембра 2023.

Предшколска установа „Невен“ 
и ове године традиционално је 
организовала „Хуманитарни но
вогодишњи базар“ на коме су 
деца са васпитачима продавала 
своје рукотворине, новогодишње 
украсе, колаче, које су правила уз 
помоћ васпитачица и родитеља, 
а сав приход од продаје дат је 
у ху манитарне сврхе за лечење 
болесне деце.

– Ове године новац не шаљемо 
даље већ смо га наменили деци 
из нашег вртића, тачније једном 
малом другару коме је наша помоћ 
потребна, рекла је директорка ПУ 
„Невен“ Весна Јовановић.

Она је казала да су у овој ак
цији учествовала деца из свих 

прокупачких вртића и захвалила 
родитељима деце који су се свој
ски потрудили да и ове го дине 
продајни штандови „Ново го
дишњег базара“ изгледају ма ги
чно, прелепо и да привуку паж
њу пролазника који су и овог 
пу та показали великодушност и 
наградивши веште дечије руке и 
њихову машту, па су готово сви 
„експонати“ продати.

– Цене су биле симболичне од 
пар стотина динара али свако је 
могао према својим могућностима 
да приложи и више, казала је 
Јовановић наглашавајући да је 
поред украса, новогодишња по
нуда обухватала и сликање са 
маскотом Базара великом лут
ком новогодишњег меде, као и 
продају новогодишњих мафина 

и најразличитијих колача, слат 
киша и сланиша, које су напра
виле вредне руке мајки и бака 
предшколаца.

– Ово је наш начин да помо
гнемо и будемо хумани јер „наше 
мало некоме значи много“, а и да 
покажемо да кад се удружимо мо
жемо све, истакла је Јовановић и 
додала да се од продаје на „Ново
годишњем базару” прикупило 
105.000 динара који ће бити 
упла ћени на рачун детета коме је 
помоћ намењена.

Јовановић је рекла да је у про
ку пачком обданишту „Бајка“ 
одржана дечија позоришна пред
става коју су заједно са васпи
тачима припремили предшколци 
најстарије групе, узраста од пет 
година.

Улаз је био 150 динара, а сав 
приход од улазница такође је 
упла ћен за лечење прокупачког 
предшколца коме је ове године 
хуманитарна активност ПУ „Не
вен“ у потпуности посвећена.

М.М.

17. јануара 2024.

Студентски парламент Топличке 
академије струковних студија из 
Прокупља укључио се и ове, као 
и ранијих година, у новогодишњу 
хуманитарну акцију у сарадњи 
са Студентском конференцијом 
Академија струковних студија и 
високих школа Србије.

Акција је спроведена у сусрет 
новогодишњим и божићним пра

з  ницима, средином децембра и 
подразумевала је постављање 
кутија за прикупљање новца у 
холовима свих Одсека Академије 
у Прокупљу. Сав приход од при
купљеног новца искоришћен 
је за припрему новогодишњих 
пакетића, који с у подељени 
полазницима прокупачког Днев
ног боравка „Сунце“ за децу и 
младе са сметњама у развоју.

М.М.

Школарци у Полициjскоj управи у Прокупšу

Одржан Новогодишœи хуманитарни базар прокупачких предшколаца

Хуманитарна акциjа Студентског парламента Топличке академиjе

Донели им новогодишње расположење 

Сав приход намењен лечењу њиховог друга из вртића

Новогодишњи пакетићи  
за полазнике Дневног 
боравка „Сунце“
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite `ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine

ZZZZaaaa    uuuurrrreeee||||eeeewwwweeee    ppppaaaarrrrkkkkaaaa    kkkkoooodddd    DDDDoooommmmaaaa    ssssttttaaaarrrriiiihhhh

О Б Р А З О В А Њ Е

29. децембра 2023.

Прокупачки Дом културе jе и 
ове године обрадоваo прокупачке 
малишане музичко поетским про
грамом „Распевана улица“, коју је 
организовао четврти пут заредом. 
На платоу ове установе културе, 
где је одржан, окупио је велики 
број деце и њихових родитеља.

– Настављамо лепим стварима 
да дарујемо наше најмлађе сугра
ђане, а игра и песма то свакако 
јесу. Уз најлепше жеље за све њих, 
заједно са њима поделили смо де
лић радости и лепоту стварања. 
Они су наша најважнија и најве
селија публика и увек се радујемо 
да је њихово интересовање велико 
за учешће у овом колажном про

граму. Новогодишњи празници 
су лепа прилика да им поклонимо 
веселе и радосне тренутке, у њи
ховом одрастању, којих ће се радо 
сећати, истакла је сценариста „Рас
певане улице“ Ивана Ђурковић.

У програму су учествовали Де
војка Мраз и Деда Мраз, који је 
након што су га деца пробудила, 
заиграо и открио своје тајне. У 
улози Деда Мраза, сасвим сло
бодно можемо рећи прокупачког, 
појавио се и овај пут Срђан Бак
тијаревић, који је својом ориги
налношћу и маштовитошћу, ипак 
успео да буде посебан и другачији.

Град Прокупље је и овај пут 
подржао овај колажни програм и 
за најмлађе посетиоце обезбедио 
слаткише.                                     Л.С.

7. децембра 2023.

Град Прокупље обезбедио је по
клон ваучере намењене ученицима 
свих основних школа на територији 
града Прокупља. На основу списко
ва које су школе доставиле Градској 
управи Прокупље, овај поклон до
биће укупно 3.120 основаца.

Ваучере у вредности од по 2.700 
динара, директорима школа је уру
чила начелница Градске управе 
Прокупља, Невена Јовић.

– На основу Одлуке о додели ва
учера ученицима основних школа, 

коју је Град Прокупље недавно до
нео, Градска управа покренула је 
поступак набавке и изабрала фир
му „Dexy Co“, где ће поклон вауче
ри моћи да се искористе. На цену 
ваучера од 2.200 динара додат је и 
бонус од 500 динара, тако да се ва
учери у износу од 2.700 динара до 
краја фебруара могу искористити 
у „Dexy Co“ радњама, као и путем 
онлајн куповине, казала је начел
ница Градске управе Прокупља, 
Невена Јовић.

Љ.М.

5. децембра 2023.

Ученици Музичке школе „Кр
нелије Станковић“, бриљирали су 
на 31. Републичком такмичењу из 
солфеђа и теорије музике у Бео
граду, освојивши 12 награда и то 
11 првих и једну другу.

– Њих дванаесторо је учество
вало на Републичком такмичењу 
из солфеђа и теорије музике и сви 
су одушевили феноменалним ре
зултатима. Од њих једанаeсторо са 
првим наградама, чак је шесторо 
освојило максималних 100 поена. 
Учествовали су ученици и из ма
тичне школе у Прокупљу, али и из 
издвојених одељења у Житорађи и 
Куршумлији, рекли су са великим 
задовољством и поносом у Му
зичкој школи „Корнелије Станко
вић“, за коју се и досад знало по 
одличним резултатима, које њени 
ученици остварују на готово свим 
такмичењима на којима наступају.

Како су навели, заслуге за ове 
одличне резултте делимично при
падају и наставницима менторима 
Миљани Павловић, Маји Јовано
вић и Лидији Митровић, које су 
спремале ученике у Прокупљу, 
док су са ученицима из издвојених 
одељења радиле наставнице Сања 
Стојковић Антовић у Житорађи 
и Сузана Судимац у Куршумлији.

– Веома се поносимо нашим 
ђацима и радујемо се њиховим 
успесима. Они своју школу и наш 
град увек представе на најлепши 
начин, тако што покупе све апла
узе и добију највише бодова на 
такмичењима на којима учеству
ју, истакли су у Музичкој школи 
„Корнелије Станковић“.

Ученици који су бриљирали на 
овом такмичењу су Михајло То
доровић, Анђела Ристић, Павле 
Младеновић, Павле Радосавље
вић, Страхиња Трајковић и Уна 
Биочанин са по остварених 100 

поена, затим следе Лена Чавић и 
Дуња Миленковић са по 99, Дара 
Дикић и Анка Прелић са по 95, 
док Петар Славковић бележи 91, 
а Јована Чоловић 83 бода.

– Ово им је још један одличан 
покретач за будуће наступе, то 

је њима најлепши подстрек да 
наставе вредно да уче, а онда ре
зултати ни на такмичењима, која 
ће тек уследити неће изостати, за
кључили су у једној од, сасвим си
гурно, најнаграђиванијих школа у 
Србији.                                                 Л.С.

Одржана „Распевана улица“ на платоу Дома културе

Град Прокупšе обрадовао више од 3.000 основаца  

Ученици прокупачке Музичке школе бриšирали у Београду

Песма и игра поклон најмлађима

Поклон ваучери за све ученике основних школа 

Освојили 12 награда
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite ̀ ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine

ZZZZaaaa    uuuurrrreeee||||eeeewwwweeee    ppppaaaarrrrkkkkaaaa    kkkkoooodddd    DDDDoooommmmaaaa    ssssttttaaaarrrriiiihhhh

К У Л Т У Р А

27. децембра 2023.

Поводом обележавања 63 го
дина постојања и рада Култур
нообразовног центра „Топлица“ 
у Прокупљу, у препуној сали Дома 
културе одржан је величанствени 
концерт плесача, чланова плесног 
студиа „Illusion dens“ и Балетског 
студиа „Пируете“ из Ниша.

Директор КОЦ „Топлица“ Бојан 
Миленковић, поздравио је при
сутне госте и учеснике на свечано
сти организованој поводом Дана 
установе, истакавши да је концерт 
плесача сада већ традиционална 
манифестација на крају године.

– Још једну успешну годину 

приводимо крају и задовољни 
смо резултатима које смо пости
гли. Наши гости су уједно и наши 
сарадници. Овом приликом им 
честитам на постигнутим резул
татима и у име наше установе, 
желим им још успешнију и бољу 
2024. годину. Посебну захвалност 
дугујемо локалној самоуправи 
која је увек имала разумевања за 
наше идеје и помагала нам да их 
реализујемо. Такође смо неизмер
но захвални Дому културе и свим 
запосленима који су нам за наше 
концерте и наступе уступили про
стор и омогућили да бројна публи
ка ужива у нашем програму, казао 
је Миленковић.                       

  Љ.М. 

17. јануара 2024.

У Народној библиотеци „Раде 
Драинац“ отворена је изложба 
приновљених књига које ће већ 
наредних дана бити доступне чи
талачкој публици.

Како је рекао директор Библи
отеке Драган Огњановић, књиге 
су набављене на Београдском и 
Нишком сајму књига током про
шле године. Књижни фонд сада 
је богатији за 482 нова наслова, а 
вредност набављених књига је око 
393.000 динара.

– Трудили смо се да изађемо у 
сусрет пре свега жељама наших 
читалаца. Сајмови књига су упра
во и места где издавачи наменски 
објављају најактуелније књиге, 
као и прилика да набавимо оне 
које се траже а које нисмо имали. 
Што се нове набавке тиче, значај
ни део књига намењен је за децу 

и младе, међу којима су доста за
ступљени домаћи аутори, али има 
и оних серијала на које је читалач
ка публика навикла. Битан део су 
енциклопедијска издања, као и 
књиге за почетнике, за најмлађе 
читаоце које ће их својим дизај
ном и насловима привући да уђу у 
свет књига. Други део нових књи
га су оне које се најчешће траже, 
као што је бестселер литература, 
најзанимљивији романи, љубав
ни трилери, крими романи, али 
и научнофантастичних и хорор 
књига. Обновили смо и популар
ниу психологију, историографију, 
монографију, сабрана дела наших 
значајних писаца, тако да свако 
може да пронађе омиљени жанр, 
каже директор Библиотеке Драган 
Огњановић и наглашава да су све 
нове књиге већ обрађене и да већ 
од сутра могу да дођу до читала
ца. Како каже, потрудили су се да 

нова издања буду доступна баш у 
зимском периоду када се највише 
чита.

У 2023. години за нове књи
ге Град Прокупље је издвојио из 
буџета 800.000 динара. Откуп 
Министарства културе је био у 
вредности од око 718.000 динара, 
што је укупно 1.518.000 динара. 
У протеклој години прокупачка 
Библиотека богатија је за укупно 
1926 нових књига, међу којима је 
знатан број поклона аутора и из
давача.

Иначе, Библиотека има око 
2.400 чланова. Чланарина је иста 
као и ранијих година. На Дечијем 
одељењу појединачна чланарина је 
300 динара, за одрасле 500 дина
ра, док је за групе од десет и више 
чланова, 200 динара за децу и 300 
за одрасле. Бесплатна чланарина 
је за пензионере, незапослене, ко
риснике социјалне помоћи, труд

нице, породиље, даваоце крви и 
друге повлашћене категорије.

                               Љ.М.

КОЦ „Топлица“ обележио 63 година постоjаœа

Уз подршку Министарства културе и Града Прокупšа 

Концерт плесача за Дан установе

Библиотека обогатила књижни фонд 

21. децембра 2023.

Зграда Дома културе добила је 
210 нових столица за седење у по
зоришној сали, за које су Мини
старство правде и Град Прокупље 
издвојили 6.958.980,00 динара.

У Дому културе истичу да је 
монтажа завршена и да су, због 
уклапања у постојећи простор, 
столице са подизним механизмом 
морале бити одговарајућих ди
мензија и атестиране у складу са 
међународним стандардима.

Код Министарства правде смо 
учествовали са пројектом „Заме
на столица у сали Дома културе“ 
и оно нас је, на задовољство свих 

запослених, финансијски подржа
ло. Сада у нашој позоришној сали 
имамо столице, које испуњавају 
међународне стандарде. Њима 
ће свакако бити задовољна и пу
блика, која прати наше програме, 
јер су много удобније за седење 
од претходних. Старе столице су 
демонтиране и пребачене у салу 
прокупачке Гимназије, нагласили 
су у овој установи културе.

Зграда Дома културе у Проку
пљу потпуно је реконструисана 
и завршена 2016. године, када је и 
купљен потпуно нови инвентар, 
између осталог и столице у позо
ришној сали.

Л.С.

Из прокупачког Дома културе 

Нове столице у позоришној сали
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite `ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine

ZZZZaaaa    uuuurrrreeee||||eeeewwwweeee    ppppaaaarrrrkkkkaaaa    kkkkoooodddd    DDDDoooommmmaaaa    ssssttttaaaarrrriiiihhhh

А К Т У Е Л Н О

4. децембра 2023.

Јелена Беговић министарка 
науке, технолошког развоја и 
иновација у Влади Републике 
Србије данас је у Прокупљу при
суствовала промоцији Астро
номске станице Видојевица и 
програма „Најближи свемиру“.

Она је у присуству научних 
радника, представника Владе 
Србије ученика прокупачких 
основних школа отворила из
ложбу радова ученика једне 
бео  градске и једне прокупачке 
основне школе, који су у оквиру 
по менутог програма сликали на 
тему „Најближи свемиру“. 

Промоцији су присуствовали 
чланови кабинета председнице 
Владе Републике Србије, др
жавни секретари, професори, 
на родни посланик из Топлице 
др Дарко Лакетић, председник 
Привременог органа Града Про
купља Милан Аранђеловић, 
пред ставници Српске Акедемије 
нау ке и уметности из Београда 
и Влада Вељковић дописни члан 
и председник огранка Српске 
Академије наука и уметности у 
Нишу. 

Обраћајући се прису тнима 
министарка Јелена Беговић је 
рекла да је одушевљена како 
организацијом тако и учешћем 
најмлађих, који су показали 
велико интересовање за науку и 
астрономију.

– Испред Владе републике 
Србије и Министарства науке, 
технолоског развоја и иновација 
имам част да присуствујемо отва
рању ове дивне изложбе која 
промовише на посебан начин 
Опсерваторију на планини Ви
дојевица, а као што видите тема 
је „Најближи свемиру“, казала је 
министарка и додала да се кроз 
цртеже основаца из Прокупља и 
Београда види најбоље колико је 
свемир инспиративан за њих. 

Она је подвукла да баш због 
те деце треба изградити центар 
који ће им омогућити да током 
школовања а и касније имају 
директну везу са свемиром.

– Видојевица као област у 
Србији има невероватне пред
ности које ће јој омогућити да 
постане Истраживачки центар 
много јечи од оног што је данас, 
а везано за посматрање васионе. 
Ради се о концепту „тамног неба“, 
односно са развојем градова и 
технологије долази до „светлосног 
загађења“ које омета посматрање 
дубоког свемира, а Видојевица 
има срећу да је далеко од снажног 

светлосног загађења, објаснила је 
Беговић и додала да им је циљ да 
се тај део Србије прогласи “парком 
тамног неба”, који ће уједно дати 
шансу да се цео регион усмери 

на развој астрономске науке и 
развој астрономског туризма. 
Она је подвукла да ће овде моћи 
да долазе и млади и сви остали и 
да уживају у мраку и милијардама 

звезда на небу које представљају 
велики природни ресурс који 
ће омогућити и да се прошире 
астрономски потенцијали српске 
науке.

– Имамо на Видојевици фанта
стичне телескопе али уз подршку 
Владе моћи ћемо још даље да се 
развијемо и да учинимо да деца 
добију један посве необичан На
учни центар где ће моћи своје 
слободно време на најбољи на
чин да проводе, закључила је ми
нистарка Јелена Беговић. 

Како је објаснила у циљу по
дизања свести јавности о зна
чају Астрономске станице Ви
дојевица министарство на чијем 
је челу је покренуло на неколико 
локација у Прокупљу мноштво 
садржаја који обухватају, изложбе, 
радионице, посету опсерваторији 
и посматрање звезда и других 
небеских тела телескопом поста
вљеним у центру града. 

– Прокупље је град који ће 
постати центар астрономије не 
само у Србији већ и у Европи и 
Свету и драго ми је да су истра
живања која се спроводе на самој 
Опсерваторији показала да се 
ради о изузетној прозрачности 
неба што је значајно за светску 
науку јер ће тиме и име Прокупља 
бити забележено у астрономским 
аналима светске науке, рекао је 
председник Привременог ор
гана Града Прокупља Милан 
Аранђеловић. 

Он је навео да ће се учинити 
све да се фактор „светлосног 
загађења“ смањи на најмању 
могућу меру, како би тај толико 
потребан мрак за посматрање 
свемира на Видојевици остао 
недирнут.

У оквиру промоције ре довни 
п р о ф е с о р  П ри р од но  м ате 
матичког факултета у Нишу и 
пред седник Астрономског друш
тва Алфа из Ниша, др Драган 
Гајић одржао је научнопопуларно 
предавање под називом „Наши 
заборавањени великани или 
какав смо ми то народ“. У оквиру 
програма представљени су црте
жи настали из радионице „Три 
Де разгледница из свемира“ 
чији су аутори ученици од првог 
до четвртог разреда Основне 
школе „Милић Ракић – Мирко“ 
а грађани Прокупља имали су 
прилике да у организацији Астро
но мског друштва „Алфа“ из Ниша 
телескопом постављеном на Тргу 
Топличких јунака посматрају 
звезде.

М.М.

Министарска Jелена Бегови� у посети Прокупšу

Промовисан програм „Видојевица најближа 
свемиру“ 
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite ̀ ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine
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26. јануара 2024.

У Народном музеју Топлице 
приказан је 45минутни доку
ментарни филм „Госпођа из 
Плочника“, који је у сарадњи са 
овом установом културе напра
вила медијска кућа „Артемида“.

Продуцент овог филма Соња 
Ристић је овом приликом истакла 
да је до сада снимљено доста 
филмова о Плочнику, али да на 
начин на који је урађена „Госпођа 
из Плочника“ није ниједан.

– Наша замисао је била да 
Плочник представи једна нео
литска жена, а то је на веома леп 
и професионалан начин извела 
ученица прокупачке Гимназије 
Анђела Новаковић. Она је лик 
госпође из Плочника изнела 
предивно и биће ми веома драго, 
ако некад одлучи да се бави про
фесионално глумом, да је први 
кадар снимила самном. Филм 
је на наше велико задовољство 
другачији, пријемчивији, није 
сувопаран, јер у њему госпођа из 
Плочника прича причу о свом 
животу у селу и свему што је 
чинило њену свакодневицу. Он 
ће бити приказан у свим нашим 
амбасадама широм света, рекла 
је Ристић, која у овом филму пот
писује и и сценарио и режију.

Пројекат из кога је настала „Гос
пођа из Плочника“ је финансирало 
Министарство културе Републике 
Србије, а филм је титлован на 
три светска језика, (енглески, 
немачки и француски) и има 
про пратну изложбу. Намењен је 
стручној јавности, али и најширој 
публици са циљем да се упозна са 
винчанском културом, односно са 
животом у неолиту.

– Овај филм говори о људима, 
који су живели у Плочнику, 
јер људи су уствари то што смо 
тражили све време. Једно су 

куће, посуде, оруђа и оружја, које 
смо проналазили и једно је тај 
светски значај Плочника, али оно 
што је основа свега тога јесте да 
су тамо живели неки људи који 
су оставили траг. Једна од њих 
је и госпођа из Плочника, коју је 
сјајно одглумила Анђела. Ту су 
и девојке у костимима и момци, 
који су помогли да топимо бакар, 
истакла је коаутор филма Јулка 
Кузмановић Цветковић.

Она је навела да Плочник 
има магију, а да се Соња Ристић 
потрудила и успела, да уз помоћ 
свих сарадника на филму, ту 
магију и прикаже.

На питање колико су успеле 
да обичном човеку приближе 
сам локалитет и живот на њему 
некада, КузмановићЦветковић је 
одговорила.

– Ко је једанпу т дошао на 
локалитет и ушао у обновљено 
неолитско насеље, имао је при
лику да уђе у неолит најреа лније 
и да тек онда види колика је 
разлика држати камену секиру 

у рукама и гледати је у витрини. 
Доживљај је потпуно другачији. 
И сама неолитска кућа је нешто 
фасцинантно, јер за нас који 
живимо у  с т а новима,  који 
најмање имају по 50 квадрата, а 
да не говорим о велики кућама, 
просто је невероватно како је 
једна породица живела у једној 
соби од двадесетак квадрата, а да 
им није било тесно. Оно што је 
посебно занимало млад свет, јесте 
где им је орман за одећу, за ципеле, 
како су могли сви да спавају око 
огњишта, како то да су јели за 
тако малом трпезом. Много је 
ствари које су нејасне, али кад 
дођете у музеј и видите многе 
свакодневне ствари у витринама, 
мислите да су ту живели неки 
дивљаци, који су малтене сишли 
с дрвета, огрнули се кожом и то 
је то. Међутим, кад кренете да се 
бавите стварима које су ти људи 
обрађивали, кад видите статуете 
које су они правили, на који 
начин су бринули о својој деци, 
онда промените став, нагласила 

је коаутор „Госпође из Плочника“ 
Јулка Кузмановић Цветковић.

Анђела Новаковић, која нам је 
приказала госпођу из Плочника, 
ученица је трећег разреда про
купачке Гимназије и истиче да је 
уживала док је играла овај лик.

– С обзиром на то да сам први 
пут била пред камерама и први 
пут снимала филм, признајем да је 
било мало захтевније. Најтеже је 
било враћање, односно понављање 
самог процеса снимања, а то је 
истовремено било и најлепше, 
јер сам из својих грешака учила, 
рекла је ова млада глумица, иначе 
одлична ученица прокупачке 
Гимназије, која је свој таленат 
за глуму открила у првој години 
средње школе. 

Ипак, како је истакла, по за
вршетку средње школе планира 
да упише Правни факултет, али 
ће се потрудити да се ангажује 
и у неком, барем аматерском 
позоришном студију. 

Иначе, симбол археолошког 
налазишта у Плочнику је статуета 
жене од печене глине, која је 
случајно пронађена 1987. године. 
У филму „Госпођа из Пличника“ 
насеље и живот приказано је 
упра во из визуре жене, која је 
живела баш на овом месту у вре
ме неолита. Целу причу жене из 
неолита на филмском платну, 
употпуњују и археолози Јулка 
Кузмановић Цветковић и Сања 
Црнобрња Красић. 

Да подсетимо, прича о Плоч
нику почиње давне 1927. године 
приликом трасирања железничке 
пруге, од Ниша до Куршумлије, 
када је у усеку за пругу откривена 
велика количина археолошког 
материјала. То је било откриће 
које је свету представило Плоч
ник, неолитско насеље и колевку 
металургије бакра. 

Л.С.

Документарни филм о животу у неолитском насеšу Плочник

Из визуре госпође из Плочника
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite `ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine

ZZZZaaaa    uuuurrrreeee||||eeeewwwweeee    ppppaaaarrrrkkkkaaaa    kkkkoooodddd    DDDDoooommmmaaaa    ssssttttaaaarrrriiiihhhh

К У Л Т У Р А

22. децембра 2023.

Пред бројним љубитељима по
зо ришта, у прокупачком Дому 
културе, одржана је премијера 
представе „Аризани“, према те
ксту Ивана Ивановића, а у ре жији 
Срђана Живковића.

Одиграли су је глумци Ама
терског позоришта „Хранислав 
Драгутиновић“, заједно са својим 
колегама из установа културе у 
Лесковцу, Блацу и Житорађи. 
Поред режије, драматургију пред
ставе потписује Срђан Жив ковић, 
музику је урадио Бобан Костић, 
сценографију Милан Илић Трша, 
а костими су из фундуса Дома 
културе.

– Реч је о култној књизи 80. го
дина писца Ивана Ивановића. 
Прича представља класичан 

при   мер српских подела. Срж ове 
представе су, подела у самом на
циону, између партизана и чет

ника, подела у породици, између 
браће око имања. Опреде лили 
смо се за локални дијалекат, јер 

је и сам роман тако написан, ре
као је Срђан Живковић, који у 
представи потписује дра ма тур
гију и режију.

Он је нагласио да су кроз пред
ставу желели да испричају сву 
трагедију српског народа и његове 
поделе.

– Захваљујем се свим глумцима 
на сарадњи, рад на режији, захва
љујући њима, био је изу зетно лак 
и причињавао ми је задовољство. 
Сви глумци су, кроз ликове које 
су тумачили, на сцену донели све 
што је требало да представа буде 
добра, истакао је Живковић.

Због великог интересовања пу
блике, прокупачки Дом кул туре, 
прву репризу „Аризана“ заказује 
почетком 2024. године.       

Л.С.

Премиjера представе прокупачког Позоришта

„Аризани“ одушевили публику

8. децембра 2023. 

Овогодишњи 11. Међународни 
фестивал за децу и младе „Лек
тирићи екс ју фест“ завршен је у 
прокупачком Дому културе по
зоришном представом „Буре ба

рута“, коју су извели глумци из Кра
гујевачке Раче.

После тога је уследила свечаност 
на којој су проглашени најбољи 
појединци и представе овогодишњег 
фестивала. У категорији представе 
за децу, за најбољу је проглашена 

„Пепељуга“ Драмске секције „Дра
гољуб Милосављевић Гула“ из 
Петровца на Млави, друго место 
припало је „Алиси у земљи чуда“ 
Театра „Свети Стефан, деспот 
српски“ из Деспотовца, а на трећем 
месту се нашла „Ако је вјеровати 
мојој баки“ представа Драмске 
секције ОШ „Свети Фрањо“ из 
Тузле. У категорији представа за 
младе, првопласирана је представа 
„Друштво мртвих песника“ Сту
дија „Бис“ из Београда, следи је 
„Једночинке“ Драмске секције 
Гимназије „Свети Фрањо“ из Тузле, 
а на трећем месту је представа „Игре 
у песку“ Академског позоришта 
СКЦ из Ниша.

Жири, који је ове године радио 
у саставу Даниел Јовановић, Јулка 
Кузмановић Цветковић и Наталија 
Албијанић, донео је и бројне 
појединачне награде учесницима 
овог фестивала. Само неке од 
њих су и „најбоља мушка улога“, 
која је припала Адијану Жунићу, 
за улогу „Зли Вилењак“ у дечијој 

представи „Ако је вјеровати мојој 
баки“. У овој категорији признање 
за „најбољу женску улогу“ припало 
је Наталији Петковић, за улогу 
„Мачак“ у „Алиси у земљи чуда, док 
су у категорији „представа за младе“, 
ова признања припала  Анђелији 
Мировић, за улогу „Она“ у „Играма 
у песку“ и Денију Ердељцу у 
представи „Једночинке“.

Идејни творац овог фестивала 
Зоран Цветковић наглашава да су 
и овај пут веома задовољни при
казаним позоришним представа   ма, 
али и публиком, која овој мани
фестацији даје немрљив допринос, 
чинећи да магија театра траје, као 
и да жири ни ове године није имао 
лак задатак да изабере најбоље 
појединце и представе, али да су све 
одлуке донесене једногласно.

Организатори наглашавају да је 
ово јединствен фестивал, не само у 
Србији, већ и у читавој Европи, јер 
траје док се не заврши, а одвија се 
под слоганом „дођите кад хоћете“.

Л.С.

Завршен „Лектири�и екс jу фест“

Награђени најбољи на Фестивалу
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite ̀ ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine
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К У Л Т У Р А

28. децембра 2023. 

,,Речник топономастике Топли
це”, је постхумно објављена књи
га аутора Прокупчанина Бо  жи
да ра Ђеворија, а њена промо   ц ија 
је одржана у Народној библи
отеци ,,Раде Драинац”. Истра
живање насеља од осамдесетих 
година прошлог века до данас, и 
утврђивање историјских кара
ктеристика појединих насеља у 
Топлици, нихов положај и опис, 
порекло назива и историјски из
вори, као и етничко насељавање и 
миграција становништва, део су 
ове постхумно објављене књиге

Говорећи о њој, директор На
родне библиотеке „Раде Драинац” 
Драган Огњановић, је рекао да се 

ради о значајном делу за заштиту 
културних добара Топлице.

Према његовим речима, ово 
де ло важно је и за образовне ин
сти туције у топличким осно
вним и средњим школама, јер ће 
наставницима историје и гео
графије, књига омогућити да 
у наставним и ваннаставним 
ак тив ностима својим ђацима 
повежу општа научна знања са 
кон кретним догађајима, местима 
и називима у завичајној средини.

Књигу су заједничким снага
ма припремили и објавили Ис
торијски архив и прокупачка 
Библиотека, а то је прва књига 
ко ја је објављена у библиотеци 
„Завичај”.

Л.С.

24. децембра 2023. 

У Народној библиотеци „Ра де 
Драинац“, љубитељима пи са не речи 
представљена је пр ва песничка 
књига Љиљане Со коловић, под 
називом „Звездо крадице“. О књизи 
су гово рили Србијанка Станковић, 
Јелена Ба  бић и Драган Огњановић, 
док је ауторка казивала стихове из 
поменуте збирке.

– Прва песничка књига Љи
ља не Соколовић је путоказ, ма
па која кроз „Трајање“ води до 
„Дубина“. Лирски субјект је 
попут „Камена који дише“ човек 
или жена који кроз „Раскош ти
ховања“ превазилазе „Тескобу у 
свету“. Ова комплексна збирка, 
подељена у песничке циклусе, 
доноси савременом читаоцу 
вредне, универзлане истине у 

којима се може огледати као 
„Огле   далу“. Због свих оних је
дин ст вених мисли, због звезда 
које други желе да украду, поезија 
Љиљане Соколовић има моћ да 
нам осветли, или си „црна рупа 
или галаксија“, рекла је Србијанка 
Станковић, говорећи о најновијој 
књизи Љиљане Соколовић.

У књизи „Звездокрадице“, ка ко 
наводи рецензент Драган Мар

ковић, Љиљана Соколовић  је у 
књигу стихова, интересантног 
назива, уобличила године лич ног 
сазревања и колективних пре
вирања.

Књига је објављена у издању 
Народне библиотеке „Раде Дра
инац“.

Л.С.

О историјско-географским променама у Топлици

„Звездокрадице“

8. децембра 2023. 

У Народној библиотеци „Раде 
Дра инац“, љубитељима писане ре чи 
представљена је нова књига про ку
пачког песника Љубише Красића. 
О њој су поред аутора, го ворили 
и рецензент књиге Јо вана Красић 
и књижевни ства раоци Србијанка 
Станковић и Дра ган Огњановић.

– Збирка поезије „Далека хра
стова шума“ Љубише Красића је 
по пут чудесног времеплова или 
калеидоскопа. Већ се са првим 
стра ницама у посвети и краткој 
ауторовој „дефиницији“ далеке 
храстове шуме као „болоноснице 
и спаситељке“, отварају неки но
ви погледи. Читаоцу се чини да 
гледа негде далеко, али су те да
љине у које нас песник шаље за
право – дубине у које силазимо, 
рекла је између осталог говорећи 
о Красићевој најновијој збирци 

поезије књижевни ствралац и 
про фесор српског језика Србија
нка Станковић.

Према њеним речима нарати

вност као препознатљива одлика 
Красићеве поезије у књизи „Да
лека храстова шума“, доживела је 
врхунац.

– Распламсале приче, читаве 
ма ле „приватне историје“ и јавни, 
као – туђи животи исприповедани 
су у поетској форми. Красић до
носи јединствену сагу о човеку, 
трагаоцу, ратнику, оном што ни је 
сигуран да ли је више био заљу
бљен у жену или отаџбину, и која 
га је љубав више коштала живота, 
додала је Станковић.

„Далека храстова шума“ према 
мишљењу рецензента књиге 
Јоване Красић, јесте место где ће 
песник створити свој мали рај 
и бити са онима које има само у 
сновима.

Она је подвукла да се народна 
лирика не пародира, нити се 
исмева јунаштво, већ се даје њи
хова друга верзија, верзија коју 
ћемо чути само када босоноги 
прошетамо храстовом шумом, док 
нам по табанима клизе капи росе.

Л.С.

Нова кœига Šубише Краси�а

„Далека храстова шума“
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Прва кœига у издаœу Библиотеке „Завичаj”

Прва песничка збирка Šиšане Соколови�
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite `ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine

ZZZZaaaa    uuuurrrreeee||||eeeewwwweeee    ppppaaaarrrrkkkkaaaa    kkkkoooodddd    DDDDoooommmmaaaa    ssssttttaaaarrrriiiihhhh
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Обе екипе Шаховског клуба То
пличани из Прокупља, женска и 
мушка остварили су сјајне резул
тате и успели су да изборе пласман 
у виши ранг. У оквиру мушке лиге 
Нишавског округа шахисти из 
Прокупља освојили су прво место 
и обезбедили улазак у виши ранг. 
Током лиге прокупчани су оди
грали 6 мечева где су 5 победили 
и у једном одиграли нерешено. 

Пласман у виши ранг обезбедили 
су Ана Бендераћ, Иван Милоса
вљевић, Маја Величковски, Иван 
Ракић, Новица Радосављевић, 
Милорад Динић, Уна Томић и Ања 
Николић. Сениорке шаховског 
клуба Топличани у оквиру такми
чења Друге лиге централне Србије 
које је одржано у Ресавици убе
дљиво су освојиле прво место где 
су победили 4 меча од исто толико 

колико су играли и убедљиво се 
пласирали у Прву лигу централне 
Србије. Велики успех остварила је 
екипа у саставу Маја Величковски, 
Анђела Динић, Ања Николић и Уна 
Томић.

– Изузетно сам задовољна игром 
и резултатом. Сви су се борили и 
допринели првим местима. Ове 
године очекују нас још јача так
мичења и надам се да ће мо поно

вити добре партије. Треба рећи да 
ће нам бити потребно много више 
средстава да би могли да учествује
мо на тим такмичењима. Надам се 
да ове године нећемо пропустити 
такмичење као што се то догодило 
пре 2 године, рекла је велемајстор 
Ана Бендераћ такмичар и тренер 
ШК Топличани.

М.К.

Одбојкашице Женског одбојка
шког клуба Топличанин почеле су 
прпреме за искушења која их оче
кују у наставку сезоне.

– Знамо да нас чекају нови иза
зови. Стартовали смо данас у не 
баш сјајним условима који нам 
отежавају посао када је реч о уи
гравању за наредну сезону. На 
првом тренингу видљива је радна 

атмосфера а услови су такви ка
кви су и ми једноставно морамо 
радити и борити се за оно што во
лимо а то је одбојка. Очекује нас 
двонедељни физички рад а потом 
уигравање и пријатељске мечеве 
са Озреном из Сокобање и са еки
пом Јанта Волеј из Скопља, рекао 
је Божидар Јовић тренер ЖОК 
Топличанин.                               М.К.

У оквиру првог кола Купа Ср
бије у стрељаштву које је овог 
викенда одржано у Новом Саду 
прве бодове освојиле су Мари
ја Нешић и Андреа Стевановић 
чланице Стрељачког клуба То
пличанин 1887. Марија Нешић је 
у дисциплини ваздушна пушка у 
конкуренцији пионирки освојила 
5. место и 7 бодова упуцавши 182 
круга. У конкуренцији кадењтки
ња такође је била успешна осво
јивши 5. место са 388 кругова. У 
дисциплини стандардни пиштољ 

у категорији јуниорки Андреа Сте
вановић заузела је 6. место и 6 бо
дова упуцавши 361 круг.

– Очекујем да у наредним коли
ма освојимо још бодова као и ме
даље. Добро смо кренули и надам 
се да ће мо тако и да наставимо и 
да ће доста наших стрелаца бити 
у финалу. У финале се улази по
сле три кола где се пласирају по 
10 најбољих по бодовима, рекао 
је Небојша Павловић тренер СК 
Топличанин 1887.

                                                  М.К.

Милицу Булатовић (22) која је 
своју фудбалску каријеру започе
ла у прокупачкој „Крстарици“, а 
наставила у београдској „Слоги“, 
2020. године лопта је одвела преко 
океана и тамо је наставила своју 
спортску каријеру и започела сту
дирање. Она у Америци живи свој 
сан, коме је претходио велики рад и 
труд уложен у фудбал. Брзо се укло
пила у тим и у обавезе студирања, и 
остварила је изузетне резултате на 
оба поља. Ипак, недостаје јој Србија 
и Прокупље, пре свега породица и 
блискост са свим људима коју осећа 
овде у својој домовини.

– Када сам дошла у Америку 
брзо сам се прилагодила, једини 
мали проблем ми је била нефор
мална језичка комуникација коју 
користе млади, али сам то брзо 
савладала. Обавезе на факултету 
и на фудбалском терену сам без 

проблема уклопила, објашњава 
Милица и додаје да су у Америци 
тимови повезани са факултетима 
и да тим који она представља је 
заправо њен факултет.

Она још каже да се и у тимови
ма на тренинзима пуно ради на 
изградњи лидерских способности 
код појединаца. На свим нивоима 
млади људи се оснажују и подстичу.

– У тимовима се посебно ради на 
изградњи повезаности и блискости 
међу члановима. Мотивишу нас 
да градимо посебан однос између 
играча не само на терену већ и ван 
њега, појашњава наша Прокупчан
ка, која своју спортску и каријеру 
студента гради у САДу.

За наставак студија у Ричмон
ду у Вирџинији пресудан утицај 
имала је Миличина другарица из 
Репрезентације Србије Новоса
ђанка Исидора Гајдобрански, али 

и чињеница да овај универзитет у 
потпуности финансира њене сту
дије.Овде у Ричмонду ја и Иси
дора заједно станујемо са још две 
колегинице, Имамо свој апартман 
са засебним собама и заједничким 
просторијама. Било ми је потреб
но да имам неког „свог“ из моје 
земље, објашњава нам Милица.

– Милица Булатовић планира да 
дође у Европу, након завршених 

студија и да ту настави своју фуд
балску каријеру, а позив из репре
зентације Србије је на првом ме
сту. Има још један циљ, а то је да 
ради у некој од фондација Новака 
Ђоковића, јер је први спорт којим 
се Милица бавила је тенис. Новак 
је био и остао њен велики узор. 
Посебно подржава његову идеју за 
помоћ младим тенисерима и зато 
би хтела да да свој допринос.

Стрелци освојили бодове

Прокупчанку Милицу Булатовић је фудбалска 
лопта одвела у Америку

Успех прокупачких шахиста

Одбојкашице започеле 
припреме

  М.К.


